
Vragen van de PvdA voor wethouder Voorink  over Invoering Wet verplichte GGZ 

Per 1 januari is de nieuwe Wet Verplichte GGZ ingegaan. Met de invoering van deze wet kunnen 
Hilversummers bij de gemeente terecht met een melding over een ‘verward persoon’, die voor hun 
eigen of andermans veiligheid mogelijk verplichte geestelijke zorg of behandeling nodig heeft. Deze 
wet geeft gemeenten een grotere rol bij het afhandelen van meldingen voor verplichte geestelijke zorg. 
Belangrijke verschillen zijn bijvoorbeeld dat ook ambulante verplichte behandeling nu mogelijk 
wordt. Graag willen wij daarom het volgende vragen aan de burgemeester:

1) Weet de burgemeester of Hilversum voor onze grootte relatief veel of weinig te maken heeft met 
meldingen of klachten over zogenaamde ‘verwarde personen’? Kan de burgemeester ons een beeld 
geven hiervan?

2) Kan de burgemeester ons kort op de hoogte brengen van het verloop van het overleg tot nu toe met 
de verschillende ketenpartners (politie, OM, GGD/GGZ, regio, veiligheidsregio) specifiek over 
deze nieuwe wet? Wat is uw mening over deze nieuwe wet?
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